
1

M Wolfs

Van: J Engelen

Verzonden: dinsdag 12 januari 2016 10:17

Aan: M Wolfs

Onderwerp: Vragen 13-1

Dag Madeleine, 

 

Hierbij ook mijn vragen die ik tijdens de Informatiebijeenkomst van woensdag 13-1 zal stellen. Het is toch handig als 

het College deze vragen vooraf ziet zodat we als raad ook op dat moment antwoord kunnen krijgen. 

 

1. N280 

Uit de media hebben we mogen vernemen dat de beoogde 15 miljoen euro niet in Weert besteed zullen worden. 

Wat is hiervan waar en wat zijn de mogelijke stappen om dan eventueel toch iets aan de N280 (Weerter 

grondgebied) op te waarderen? 

 

2. Vergroening binnenstad 

In november hebben we kunnen lezen dat er vergroening in de binnenstad zal plaatsvinden. Boomroosters worden 

vervangen door beplanting en fruitbomen worden gepoot rondom het Raphaelpad. Wanneer starten deze 

werkzaamheden? Hoeveel ondernemers, bewoners en pandeigenaren hebben al gebruik gemaakt van de vouchers? 

Is dit breed genoeg gecommuniceerd?  

 

3. Evaluatie Reinigingsdienst 

Op 9 november heb ik het College een brief gestuurd waarin de VVD vraagt om een tussentijdse evaluatie van de 

Reinigingsdienst. De aanleiding was de volle vuilnisbakken en het oneigenlijk gebruik van de ondergrondse 

containers. Hier heb ik nog geen reactie op ontvangen. Kan het College uitleggen wat de motivatie is achter het 

sluiten van de ondergrondse containers en denkt het College dat hiermee de problemen verholpen zullen zijn? 

 

4. Hotels Weert 

Kan het College iets vertellen over de stand van zaken van de toekomstige hotels? Heeft VD Valk bijvoorbeeld 

gereageerd op het uit de mottenballen getrokken hotelplan van Nederweert? 

 

5. Sfeerverlichting Binnenstad 

De afgelopen periode is de binnenstad van Weert weer voorzien van sfeerverlichting. Op enkele plekken in de 

binnenstad staat de verlichting regelmatig uit. De verlichting van de kerstboom op de Markt heeft ook enkele dagen 

niet gebrand, een medewerker van de gemeente zei dat dit is uitbesteed en dat de gemeente hier niets aan kan 

doen. Ook de kerstverlichting van de kerstbomen op de singels heeft regelmatig uit gestaan. Hoe kunnen we dit in 

de toekomst voorkomen?  

 

Met vriendelijke groet, 

Joey Engelen 

 

- Tel: 06 57 59 70 17 

- Twitter: @Joey_Engelen  


